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XIV posiedzenie  

Rady Towarzystwa Doktorantów UJ 

z dnia 7 listopada 2011 roku 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w 

dniu 7 listopada 2011 r. o godzinie 18.15 w siedzibie TDUJ.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Rady TDUJ w następującym składzie: 

Członkowie Rady:  

Marcin Jarząbek    Prezes TDUJ 

Magdalena Kurnik     Wiceprezes TDUJ ds. Collegium Medicum 

Szymon Drobniak  

Karolina Dukała  

Maksymilian Galon 

Marek Kosowski 

Michał Lubina   

Michał Piech 

Katarzyna Wójcik 

  

 

Goście: 

Jacek Lewicki 

 

Przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad, sprawdzenie quorum 

2. Wybór protokolanta/tki 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń Rady 

5. Informacja o pracy zespołu ds. PR  

6. Informacja z Walnego Nadzwyczajnego Zjazdu KRD 

7.  Informacja ws. działalności Zespołu ds. Collegium Medicum 

8.  Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Pomocy Materialnej i podziału Funduszu 

 Pomocy Materialnej 

9.  Sprawozdanie z posiedzenia Porozumienia Doktorantów Uczelni Krakowskich 
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10. Wybór przedstawicieli doktorantów do ciał uczelnianych 

 a. Stała Senacka Komisja ds. Finansowania Badań Naukowych i Współpracy 

  Międzynarodowej 

 b. Zespół ds. studiów III stopnia w Stałej Rektorskiej Komisja ds. Rozwoju 

  Dydaktyki i Jakości Kształcenia UJ 

 c. Uczelniana Komisja Wyborcza 

11. IV Mikołajkowy Turniej Piłki Nożnej o Puchar TDUJ 

12. Wniosek o przyznanie tytułu Zasłużonej dla TD UJ 

13. Przygotowanie do ABC doktoranta 

14. Salon Naukowy TD UJ 

15.  Delegat TD UJ na VI Zwyczajny Zjazd KRD 

16. Fundacja Młodych Naukowców – bieżące działania 

12. Priorytety dla TD UJ na rok 2012  

13. Wolne wnioski 

14. Zakończenie spotkania 

  

2. Wybór protokolanta 

Protokolantem został Maksymilian Galon 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Zaproponowany porządek obrad został jednogłośnie zaakceptowany. 

4. Przyjęcie protokołów 

Pominięto z powodu niedostatecznego omówienia protokołów 

5. Informacja o pracy zespołu ds. PR 

 Szymon Drobniak poinformował o stanie osobowym Zespołu ds. PR. Aktualnie zespół 

się powiększył do 9 osób. Do bieżących zadań należy kontynuacja współpracy z krakowskimi 

teatrami oraz realizacja wstępnych umów, które zostały przygotowane pod koniec zeszłego 

roku akademickiego. Niezbędne do sfinalizowania tej kwestii będzie ustalenie jakie są 

możliwości wystawiania rachunków uproszczonych za oddane do dyspozycji TD UJ bilety. 

Inną możliwością jest zawarcie umowy barterowej. Jest to niezbędne dla prawidłowego 

prowadzenia księgowości przez współpracujące teatry. Pojawił się problem z kierowaniem 

profilem na FB z powodu zmiany osoby odpowiedzialnej. Działania mające na celu rozwiązać 

ten problem zostały podjęte. Michał Piech zapytał, czy istnieje możliwość umieszczenia na 
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stronie TD UJ regulaminu TD UJ w formie pliku pdf. Szymon Drobniak odpowiedział, że 

zajmie się tym.  

 

6. Informacja z Walnego Nadzwyczajnego Zjazdu KRD 

 Magda Kurnik zdała sprawozdanie z przebiegu obrad KRD. Spotkanie przebiegło 

bardzo sprawnie. Większość proponowanych poprawek do statutu zostało odrzuconych i 

statut KRD został przegłosowany we wcześniej proponowanej formie. Obecnie oczekiwana 

jest opinia odpowiedniego ministerstwa dotycząca statutu ( opinia wymagana jest m.in. z 

powodu finansowania budżetu przez ministerstwo). Podczas poprzedniego spotkania w 

ramach KRD zostały powołane dwie kolejne osoby do składu Komisji Uczelni Medycznych. 

Jest nadzieja, że dzięki temu komisja zacznie sprawniej działać, ponieważ udało się zebrać 

komplet osób.  

7. Informacja ws. działalności Zespołu ds. Collegium Medicum 

 Magda Kurnik zdała również sprawozdanie z działalności Zespołu ds. Collegium 

Medicum. Do wcześniejszych członków uczestniczących w pracach zespołu dołączyły 

kolejne cztery osoby (Piotr Major, Joanna Biegańska, Agata Skrzypek, Joanna Jurek). Magda 

Kurnik zgłosiła chęć oficjalnego przyjęcia wyżej wskazanych osób w skład komisji. W 

głosowaniu wzięło udział 9 osób. 9 osób głosowało "za", nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. W związku z działalnością komisji Magda zapytała czy istnieje 

możliwość stworzenia w ramach strony TD UJ forum lub grupy dyskusyjnej. 

Rekomendowane jest zakładanie grup dyskusyjnych poza stroną TD UJ głównie z powodów 

technicznych.  

 Magda Kurnik zapytała również, czy są jakieś przeciwwskazania dotyczące 

przeprowadzania wyborów do rad wydziałów i instytutów wieczorem. Michał Piech 

odpowiedział, że nie ma takich regulacji a wybory w godzinach niekolidujących z godzinami 

pracy są nawet wskazane.  

8. Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Pomocy Materialnej i podziału Funduszu 

Pomocy Materialnej 

 Marcin Jarząbek zdał sprawozdanie z posiedzenia Komisji Pomocy Materialnej. 

Wszystkie stypendia zostały przyznane zgodnie z obowiązującymi przepisami prawnymi. 

Sytuacja związana z dotacją jest całkiem dobra (wyższe niż w ubiegłym roku stypendia oraz 

przyzwoita rezerwa budżetowa na 2012 r.). Za miesiąc będą wyniki określające realizację 

wykonania założeń stypendialnych. Od pierwszego stycznia kwota przeznaczona na 

stypendium będzie wynosić 6%.  
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9. Sprawozdanie z posiedzenia Porozumienia Doktorantów Uczelni Krakowskich 

 Marcin Jarząbek przedstawił również sprawozdanie z ostatniego spotkania 

Porozumienia Doktorantów Uczelni Krakowskich (PDUK). Na ostatnim posiedzeniu nie 

udało sie wybrać kolejnych władz. Ustalono, że kolejne spotkanie wyborcze odbędzie się w 

siedzibie TD UJ. Przy okazji omawiania spotkania PDUK poruszono również bardzo istotną 

kwestię Stypendium Miasta Krakowa i nieścisłości związanych z jego przyznawaniem. 

Podczas ostatniego spotkania zaproponowano Jacka Lewickiego jako obserwatora w komisji 

przydzielającej stypendium. Agata Jurkowska zapytała o procedury, na bazie których są 

przyznawane stypendia. Wyczerpującej odpowiedzi na ten temat udzielił Jacek Lewicki. Przy 

okazji poruszono kwestię wątpliwości co do transparentności całej procedury. 

Przedyskutowano również możliwość uzyskania zniżek dla doktorantów w miejskich 

placówkach kulturalnych, oraz organizacja Doktorant Party.  

10. Wybór przedstawicieli doktorantów do ciał uczelnianych 

a. Stała Senacka Komisja ds. Finansowania Badań Naukowych i Współpracy 

Międzynarodowej 

 Marcin Jarząbek przedstawił również propozycję zmiany przedstawiciela w Stałej 

Senackiej Komisji ds. Finansowania Badań Naukowych i Współpracy Międzynarodowej.  

Na wskazane stanowisko została zgłoszona Karolina Dukała. W głosowaniu tajnym brało 

udział 9 osób. Wszystkie glosowały za, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu.  

b. Zespół ds. studiów III stopnia w Stałej Rektorskiej Komisja ds. Rozwoju Dydaktyki i 

Jakości Kształcenia UJ 

 Kolejną sprawą wymagającą głosowania było powołanie przedstawiciela do Zespołu 

ds. studiów III stopnia. Zespół miał bardzo ambitne plany jednak dotychczas nie udało się 

zrealizować zbyt wielu celów. Zespół ten jest bardzo ważny, w związku z czym powinny w 

nim zasiadać osoby znające jak najlepiej realia uniwersyteckie. Dotychczas w zespole 

zasiadał aktualny i były prezes TD UJ. W związku z tym wysunięta została kandydatura 

Marcina Jarząbka. 

Marcin Jarząbek opuścił salę. 

 

 Po krótkiej dyskusji rada podjęła się głosowania. Głosowało 8 osób, wszyscy byli za, nikt nie 

był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Marcin Jarząbek wrócił na salę.  

 

11. IV Mikołajkowy Turniej Piłki Nożnej o Puchar TDUJ 
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 Marek Kosowski przedstawił zagadnienie Turnieju Mikołajkowego. Po ustaleniu, że 

na organizację turnieju przeznaczono 1300 zł  ustalono, że turniej odbędzie się najpewniej na 

Czyżynach. Godzina wynajęcia sali kosztuje 160 zł. Postulowane jest wynajęcie sali na pięć 

godzin (łączna kwota 800 zł). Dodatkowe koszty to wynajęcie profesjonalnego sędziego (200 

zł) oraz zakup wody dla uczestników turnieju (300zł). Odbyła się dyskusja dotycząca 

możliwości uczestnictwa w zawodach osób spoza UJ. W zeszłym roku udział w turnieju brały 

zespoły 6 osobowe. W nadchodzącym turnieju proponowane jest zmniejszenie składów do 5 

osób ( z bramkarzem). Podjęta została dyskusja na temat możliwości uczestnictwa w turnieju 

osób spoza UJ oraz studentów. Ostatecznie uznano, że w turnieju mogą brać udział doktoranci 

z UJ oraz pracownicy naukowi Uniwersytetu. Jedna połowa meczu powinna trwać 10 minut. 

Podczas spotkania poruszona została również kwestia pucharów oraz koszulek.  

 

12. Zasłużeni dla TD UJ 

 Marcin Jarząbek przeszedł do kolejnej kwestii, czyli przyznania tytułu zasłużonej dla 

TD UJ p. Renacie Gurtat. Maksymilian Galon przedstawił sylwetkę nominowanej oraz 

uzasadnienie nominacji. Agata Jurkowska zapytała Jacka Lewickiego jak wyglądała 

współpraca pomiędzy nimi z początkiem roku akademickiego. Jacek Lewicki odpowiedział, 

że współpraca przebiegała pomyślnie i z jego strony nie ma przeciwwskazań co do nadania 

takiego tytułu. Jacek Lewicki zwrócił uwagę na konieczność zapytania o współpracę z Renatą 

Gurtat Wioletty Szymańskiej. Marcin Jarząbek przeprowadził już taką rozmowę 

przedstawiając jej wyniki Radzie. Michał Piech zapytał czy współpraca miała miejsce 

również wcześniej. Przedstawiono wcześniejsze warunki współpracy z Renatą Gurtat. Marcin 

Jarząbek poddał pod głosowanie wniosek. Głosowało 9 osób. 9 osób glosowało za, nikt nie 

był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

13. ABC doktoranta 

 Agata Jurkowska poruszyła kolejną kwestię, czyli ABC doktoranta. Przedstawiła, 

jakie materiały zostały nadesłane oraz przedstawiła proponowany podział obowiązków. 

Zauważyła również, że Paulina Tendera przedstawi także kwestię Zeszytów Naukowych TD 

UJ. Magda Kurnik przekazała, że jeśli Paulina Tendera nie da rady pojawić się na spotkaniu 

jej obowiązki przejmie Anna Bogdali. Agata Jurkowska powiedziała również, że Adam 

Kirpsza nie może pojawić się podczas spotkania, tym samym nie będzie on mógł przedstawić 

Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów. Karolina Dukała zgłosiła chęć 

przedstawienia tej kwestii podczas ABC doktoranta. Agata Jurkowska zaproponowała, aby 
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wszystkie materiały umieścić w jednej prezentacji, która zajmie się jedna osoba. Agata 

Jurkowska zaproponowała również następująca kolejność przedstawiania działań TD UJ: jak 

działać w TD UJ (Agata Jurkowska), programy stypendialne (Magda Kurnik), działalność TD 

UJ (Katarzyna Herka ?), pomoc materialna (Marcin Jarząbek), Salon Naukowy (Agata 

Jurkowska), prawo i nowa ustawa o szkolnictwie wyższym (Michał Piech, Jacek Lewicki), 

Zeszyty Naukowe (Paulina Tendera, Anna Bogdali). Magda Kurnik zasugerowała, aby 

przeprowadzić spotkanie szybko ponieważ jego przedłużanie wiąże się ze spadającym 

zainteresowaniem treściami w nim zawartymi.  

 

14. Najbliższy Salon Naukowy TD UJ 

 Agata Jurkowska przedstawiła pokrótce kwestie związane z Salonem Naukowym TD 

UJ przewidzianym na 16 listopada 2011r. Kolejną kwestią jest impreza integracyjna. Istnieją 

dwa warianty, po pierwsze klimat Andrzejkowy, jeśli uda się wszystko zorganizować. 

Drugim wariantem jest impreza mikołajkowa, która miała by odbyć się z początkiem grudnia. 

Budżet przewidziany na imprezę to 3 tys. złotych. Agata Jurkowska zaproponowała 

przeprowadzenie procedur przez Internet. Rada zgodziła się na zastosowanie takich procedur.  

 

15. Delegat TD UJ na VI Zwyczajny Zjazd KRD 

 Marcin Jarząbek przedstawił kwestie dotyczące Krajowej Reprezentacji Doktorantów, 

podkreślając jednocześnie, że nadal nie przegłosowaliśmy delegata na zjazd. Poddano 

propozycję, aby delegatem został Adrian Gorgosz. Marcin Jarząbek przedstawił procedury 

wyboru na stanowiska w ramach władz KRD oraz postulowane zmiany we władzach KRD. 

Rada podjęła się głosowania nad powołaniem Adriana Gorgosza jako delegata na zjazd KRD. 

Głosowało 9 osób, 9 osób głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

16. Fundacja Młodych Naukowców – bieżące działania 

 Marek Kosowski poruszył kwestię fundacji. Proponuje on zwołanie posiedzenia w 

najbliższy wtorek. Spotkanie miałoby być poświęcone wyłącznie sprawom fundacji. 

 

17. Plany na rok 2012 r. 

Marcin Jarząbek przedstawił bardzo istotną kwestię nadchodzących wyborów na 

Rektora. Koniecznych jest wybór 6 elektorów oraz na wniosek Rektora wybór 2 osób do 

uczelnianej komisji wyborczej. Ważną kwestią jest, że członek komisji nie może być 
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elektorem. Wstępnie zgodził się na udział w komisji Michał Piech, jednak musi to jeszcze 

przemyśleć.  

Ostatnią zasygnalizowaną kwestia jest nadchodzące 20 lecie TD UJ. Agata Jurkowska 

przekazała informacje, że Berenika Koźbiał wstępnie wyraziła chęć przygotowania obchodów 

tego wydarzenia.  

18. Wolne wnioski – nie stwierdzono 

19. Zamknięcie posiedzenia 

  Marcin Jarząbek zamknął posiedzenie Rady o godzinie 19:54 

 

 

Protokołował: 

 

 

Maksymilian Galon 


